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Parochie van de H. Catharina    

Dorpstraat 34  

6122 CB Buchten                                                                           
 

Verslag van de vergadering van het Parochiecomité van de parochie van de  

H. Catharina op 22 september 2020 in het Parochiecentrum, aanvang 19:30 uur. 
 
Aanwezig: Mevr.: A. Widdershoven (vz)  

 De heren : M. Savelkoul, J. van de Geer en J. Hermans 
 
1. Opening met gebed. 

 
2. Vaststellen volgorde agenda. 

Conform 
 

3. Notulen van de vergadering van 18 augustus 2020 

Akkoord 
 

4. Ingekomen en uitgegane stukken en mededelingen. 

Kerstviering Senioren gaat niet door (Jac) 

Nagaan of Peuter-Kleuterviering doorgang vindt. 

 

5. Actielijst  

Aangehouden 

 

6. Parochiecomité 

a. Mail van Ger Theelen inzake Dorpstraat 34 

Reactie van Huntjens afwachten, Jan vraagt na 

b. Pacht-perikelen 

Reactie Jennen afwachten 

c. Cie. Pastoraal 9 september j.l. 

Ans licht een en ander toe  

d. Gesprek M. van Sloun 

Zal plaatsvinden op 1 november 2020 

e. Afscheidsetentje Anny, lezen in begrafenis mis? 

Ans neemt contact op met John 

f. Catharina mis 21 nov, wat willen we ermee? 

Er zal geen deelname zijn van KV de Louvermen. 

Jac zal navragen of het koor al toe is aan opluisteren van de H. Mis. 

 

7. Terugmelding uit:  

 Federatie 

 Dagelijks bestuur 
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Rondvraag en sluiting. 

Math vraagt hoe het staat met de renovatie van het toilet op Nr. 34A. 

Er is nog niets gebeurd. Math zal vinger aan de pols houden. 

Hij deelt ook mee dat de gemeente de graven bij de kerk inventariseert. 

 

Ans geeft aan dat er op 30 september een bijeenkomst zal zijn van het Federatiebestuur 

met de heer Van der Lee van het Bisdom inzake een mogelijke fusie. 

 

Jac  vraagt aandacht voor de verlichting onder het oksaal i.v.m. het repeteren/zingen 

van het koor. We blijven nog even uitproberen. 

Hij deelt ook mee dat hij is benaderd door de penningmeester van het koor inzake de 

kosten van de bank. Deze zijn erg hoog in verhouding met de inkomsten van het koor. 

Jan geeft aan dat er gekeken zal moeten worden naar de financiële positie van het koor. 

Hij vraagt of het mogelijk is een financieel overzicht te krijgen van het koor over de 

afgelopen 3 jaren. Jac zal dit opnemen met de penningmeester. 

 

Ans biedt Jan een klein presentje aan. Jan dankt ons hiervoor. 

 

Volgende vergadering: 20 oktober 2020. 

 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitster de vergadering 

 

Buchten, oktober 2020 

Jac Hermans 

 

 


